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کسب موفقیت تمدید استانداردهای مدیریتی استقراریافته در شرکت پتروشیمی شازند
 ،IMQ بــا ممیــزی بعمل آمده توســط شــرکت بین المللــی
استانداردهای مدیریتی اســتقرار یافته در شرکت پتروشیمی شازند 
به مدت یکســال دیگر تمدید شد. به گزارش روابط عمومی و امور 
بین الملل شــرکت پتروشیمی شــازند، در راستای ممیزی مراقبتی 
اســتانداردهای مدیریتی استقرار یافته در شرکت پتروشیمی شازند، 
نمایندگان شرکت بین المللی IMQ طی روزهای 19 لغایت 21 دی 
ماه در مجتمع حضور یافتند و پس از بازدید و ممیزی های میدانی از 
واحدهای مختلف مجتمع، طی جلسه ای با حضور مهندس حمیدی 

راد مدیریت محترم عامل و جمعی از مدیران شرکت، گزارش اولیه 
توســط تیم ممیزی ارائه گردید و خوشــبختانه شرکت پتروشیمی 
شازند مجددا به مدت یک ســال موفق به حفظ و استمرار گواهی 
نامه های مدیریتی شد.شــایان ذکر است استانداردهای بین المللی 
مدیریتی که توسط تیم شــرکت IMQ مورد ممیزی قرار گرفت 
شامل: استاندارد بین المللیISO9001:2015  )مدیریت کیفیت(، 
اســتاندارد بین المللــیISO 14001:2015 )محیط زیســت( و 
استاندارد بین المللی ISO 45001:2018 )ایمنی و سلامت شغلی( 

می باشد. روابط عمومی و امور بین الملل کسب این موفقیت ارزنده 
را به اعضای محترم هیات مدیره، مدیریت محترم عامل، ریاســت 
محترم مجتمع و تمامی همکاران تلاشــگر شــرکت پتروشــیمی 
شــازند خصوصا همکاران ارجمند و خدوم مدیریت سیســتم ها و 
روش هــا تبریک عرض می نماید و امیدواریــم با لطف و عنایت 
پروردگار متعال، ضمن توجه و رعایت بیش از پیش دستورالعمل ها 
و استانداردهای شغلی، شــاهد تداوم این قبیل از موفقیت ها برای 

شرکت معظم پتروشیمی شازند باشیم

شهرستان
اخبار کوتاه 

ارائه لایحه بودجه 1402 شــهرداری رشــت در 
صحن علنی شورا توسط سرپرست شهرداری رشت

 امتیــاز – مریــم عباس زاده - یوســف یزدانی 
سرپرست شــهرداری رشت در جلسه صحن علنی 
شــورای اســلامی ضمن ارائه لایحه بودجه سال 
1402 از رایزنی برای رفع هر چه سریعتر ابهامات 
بازگشایی کانال ژ5 و تسریع در اجرای پروژه پارک 
450 هکتــاری لاکان خبر داد و گفت: هزینه های 
جاری شهرداری رشــت در بودجه سال آینده سه 
درصد کاهــش پیدا کرده اســت.به گزارش واحد 
خبر مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 
رشت ؛ یوســف یزدانی سرپرست شهرداری رشت 
در جلسه صحن علنی شورای اسلامی شهر رشت 
اظهار داشــت : ترافیک از جمله معضلاتی اســت 
که در شهر رشــت وجود دارد به طوریکه همواره 
جزو مطالبات و دغدغه شــورای اســلامی بوده و 
مشکلات زیادی را برای شــهروندان به بار آورده 
است.سرپرست شهرداری رشت با بیان اینکه برای 
مدیریت و ساماندهی بخشــی از ترافیک شهری 
اقداماتی توسط شهرداری در دستور کار قرار گرفته 
اســت گفت: گسترش ناوگان حمل و نقل عمومی 
اتوبوس، نوسازی تاکسیرانی و یا احداث کمربندی 
از جمله اقدامات شهرداری برای مدیریت ترافیک 
بود.یزدانــی با بیان اینکه عملکرد شــهرداری در 
بحث احداث کمربندی ها مطلوب نبوده اســت به 
جلسه کمیســیون حمل و نقل و ترافیک شورا که 
در کانال ژ 5 انجام شــد اشاره کرد و ابراز داشت: 

در مورد پروژه ژ 5 چندین جلســه را با رئیس کل 
دادگســتری و دادستان برگزار و از دستگاه قضایی 
درخواست کمک کردیم همچنین با هماهنگی های 
انجام شــده جلسه ای را همین هفته با شرکت آب 
منطقه ای برگزار می کنیــم تا پاره ای از اختلافاتی 
که در دو بند از تفاهم نامه وجود دارد برطرف شود.

وی با تاکید بر اینکه با بازگشــایی مسیر کانال ژ5 
بخش اعظمی از ترافیک شــهر رشــت مدیریت 
می شــود ادامه داد: از آنجا که مجوزات مربوط به 
احداث تقاطع غیرهمســطح میدان ولیعصر )عج( 
هم صادر شــده و عنقریب به دســت شهرداری 

رشــت خواهد رســید و باید فرآیند تجهیز کارگاه 
انجام شود قطعا گره ای به گره های ترافیکی شهر 
افزوده میشود بنابراین بازگشایی کانال ژ5 برایمان 
بســیار حائز اهمیت است.سرپرســت شــهرداری 
رشــت در ادامه به موضوع ماندگاری گردشگر در 
سطح شهر اشــاره نمود و اضافه کرد: متاسفانه در 
داخل شــهر فضایی برای اسکان مسافر و یا جایی 
را که مســافران برای بازدید از آن ترغیب بشوند 
نداریم.یزدانــی با بیان اینکه روزهای گذشــته به 
اتفاق مدیــرکل منابع طبیعی گیلان از پارک 500 
هکتاری لاکان بازدیدی به عمل آورده است یادآور 

شد: این پارک پنج ســال در اختیار شهرداری بود 
اما متاســفانه کار خاصی در آن انجام نشــد اما در 
همین یک ماه اخیر توانستیم با یک رویکرد جدید 
نسبت به شــن ریزی و احداث لاین تردد آن اقدام 
و مبالغــی را هم برای تامیــن مصالح به پیمانکار 
پروژه پرداخت نماییم.وی از انعقاد قرارداد روشنایی 
پارک 500 هکتاری لاکان خبر داد و تصریح کرد: 
با هماهنگی های انجام شــده  و با حمایت شورای 
اسلامی امیدواریم بتوانیم برای جذب سرمایه گذار  
و افزایش سرانه فضای ســبز از یک و نیم متر تا 
هفت و نیم متــر، پارک 500 هکتــاری لاکان را 
به صورت ۳0 ســاله در اختیار بگیریم.سرپرســت 
شــهرداری رشت در مورد تالاب عینک هم افزود: 
با پیگیری هایی که در شرکت آب منطقه ای، منابع 
طبیعی و دادگســتری اســتان گیلان انجام دادیم 
انتظار داریم بتوانیــم تا ماه آینده تالاب را تحویل 
گرفتــه و بــرای ســرمایه گذاری در محدوده آن 
برنامه ریزی نماییم.یزدانی اذعان داشــت: در مورد 
احداث ســرویس بهداشــتی در پیاده راه فرهنگ 
نیــز با وجود برگزاری چندیــن مرحله مناقصه، به 
علت شــرایط خاص آن پیمانکاری برای مشارکت 
در پروژه اســتقبال نکرد و بــه زودی با تمهیداتی 
که اندیشــه شده است رفع مشــکل خواهد شد و 
عملیات ساخت شروع می شــود.وی اضافه کرد: 
تمام تلاش شهرداری رشت این است که بتواند در 
راستای دغدغه اعضای شورای اسلامی به عنوان 
نماینده محترم مردم و رفع مشــکل شــهروندان 

قدم بردارد.سرپرســت شهرداری رشت در ادامه به 
موضوع تقدیم لایحه بودجه سال 1402 شهرداری 
به شــورای اسلامی اشــاره کرد و ابراز داشت: در 
خلال تهیــه و بررســی لایحه بودجه ســالانه، 
شهرداری و شورای اسلامی با کمک هم نقشه راه 
شهر رشت را برای سال آینده ترسیم خواهند کرد.

یزدانی ضمن قدردانی از زحمات حوزه های معاونت 
برنامه ریزی و معاونت مالی شهرداری برای تدوین 
لایحــه بودجه ادامه داد: رقم بودجه  ســال 1402 
ســه هزار و 500 میلیارد تومان است که نسبت به 
بودجه ســال 1401حدود ۷۳ درصد افزایش دارد.
وی عنوان کرد: در سال گذشته حدود 4۶ درصد از 
بودجه شــهرداری مربوط به هزینه های جاری بود 
اما در لایحه بودجه ســال 1402 شهرداری رشت، 
این ســهم ســه درصد کاهش پیدا کرده و با 4۳ 
درصد به رقم هزار و 520 میلیارد تومان رســیده 
است.سرپرست شهرداری رشت اذعان کرد: برای 
ســال آینده، هزینه های شرکتهای رفت و روب و 
فضای سبز شهرداری رشت در ردیف بودجه جاری 
پیش بینی شده اســت.یزدانی با اعلام این خبر که 
سهم بودجه عمرانی شــهرداری رشت در لایحه 
بودجه 1402 حدودا 5۷ درصد اســت گفت: برای 
پروژه های عمرانی ســال آینده معادل هزار و 980 
میلیارد تومان بودجه اختصاص داده شــده اســت 
همچنین منابع بودجه درآمــدی مناطق هم هزار 
و ۷۷۷ میلیارد تومان پیش بینی شده که 51 درصد 

کل بودجه شهرداری را شامل می شود.

شستشوی مخزن ذخیره آب شرب 
تصفیه خانه طول لات شهرستان رودسر

مخزن 15 هزار مترمکعبی تصفیه خانه طول لات شهرستان 
رودسر شستشو شــد.به گزارش دفتر روابط عمومي و آموزش 
همگاني شرکت آب و فاضلاب گیلان؛ مدیر امور آبفای رودسر 
گفت: در راســتاي امر خدمت رســاني بهتر و ارتقاء کیفیت  و 
ســلامت آب شــرب و به منظور تحقق اهداف راهبردي دفتر 
کنتــرل کیفي، مخزن 15 هزار مترمکعبــی تصفیه خانه طول 
لات شهرستان رودسر مورد شستشو قرار گرفت.بابک رستمی 
تصریح کرد: این مخزن با منبع آبي چشــمه سفید آب، بعنوان 
مخزن ذخیره اصلي تامین کننده آب شرب دو شهرستان رودسر 
و املش مي باشد، مطابق دستورالعمل هاي دفتر کنترل کیفیت 
و بهداشــت شرکت مهندسي آب و فاضلاب کشور و با نظارت 
دفتر کنترل کیفیت شهرستان و مرکز بهداشت بدون قطعي آب 
مشترکین شستشــو و گندزدایي شد. وی افزود: اعتباری بالغ بر 

400 میلیون ریال برای شستشوی این مخزن هزینه شد.

مدیر شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان:

 مشکلی برای تامین سوخت 
در فصل سرما نداریم

مدیر شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه گلستان 
در جلسه مدیریت بحران استانداری استان گفت: مشکلی برای 
تامین سوخت در فصل سرما و شرایط برودت دما وجود ندارد.سید 
محمد حسینی از تمامی مردم شریف استان گلستان خواست در 
شرایط سرما و برودت دمای هوا با صرفه جویی مناسب و استفاده 
بهینه از گاز طبیعی و ســایر حامل هــای انرژی، با همکاری و 
همراهی خود با زحمتکشان عرصه سوخترسانی در شرکت ملی 
پخش فراورده های نفتی و شرکت گاز استان و توجه به راههای 
ســاده بهینه سازی مصرف به دیگر هموطنان خود کمک کنند 
تا انشاءالله با پشــت سر گذاشتن موج سرما بتوانیم یکبار دیگر 

همدلی و همراهی خود را به نمایش بگذاریم.

 اهدای خون جمعی از کارکنان 
شرکت توزیع نیروی برق استان گلستان 
مدیر عامل و اعضای پایگاه بســیج و جمعــی از کارکنان 
شرکت توزیع نیروی برق اســتان گلستان خون خود را اهدا 
نمودند.اهــدای خون اهدای زندگی-مدیــر عامل و اعضای 
پایگاه بســیج و جمعی از کارکنان شرکت توزیع نیروی برق 
اســتان گلســتان خون خود را اهدا نمودند.به گزارش روابط 
عمومی شــرکت توزیع برق استان گلستان کارکنان شرکت 
توزیع برق گلستان قریب به یک دهه به این امر اقدام نموده 
و ســالانه ۳ مرتبه در این امر خداپسندانه شرکت می نمایند. 
اهدای خون سابقه ای 10 ساله در شرکت توزیع برق استان 
گلستان دارد. لازم به ذکر است در این اقدام خداپسندانه ، 12 
هزار ســی سی خون توسط پرنسل شرکت توزیع برق استان 

گلستان اهدا گردید.

 نشست سرپرست نفت و گاز مارون 
با بانوان شاغل در این شرکت

سرپرست شــرکت بهره برداری نفت و گاز مارون به مناسبت 
بزگداشــت مقام زن و روز مادر، با بانوان شاغل در این شرکت 
دیــدار و از تلاش های آنان تقدیــر کرد.مهندس قباد ناصری 
ضمن تقدیم مراتب تبریک خود به مناســبت ولادت حضرت 
فاطمه)س(، بانوان را نماد پاکی و آرامش در جامعه معرفی کرد 
و گفت: زنان در کشــور اســلامی مان ایران از جایگاهی عالی 
برخوردارند، چرا که همواره در تلاش برای صیانت از ســاختار 
خانواده و در حوزه ای دیگر، پیشبرد اهداف اجتماعی، اقتصادی 
و حتی سیاسی جامعه اند.وی به نقش تعیین کننده بانوان شاغل 
در صنعت نفت اشاره کرد و افزود: بر خلاف تصوری که صنعت 
نفت را یک صنعت کاملا مردانه انعکاس می دهد، بانوان شاغل 
در این عرصه، همگام با مردان در راستای تحقق اهداف تولیدی 
سازمان فعالیت گسترده و اثربخشی دارند؛ به عنوان مثال، بانوان 
شــاغل در شرکت بهره برداری نفت و گاز مارون را می توان به 

عنوان پشتیبان قدرتمند تولید معرفی کرد.

بودجه سال ۱۴۰۲ تحویل شورای اسلامی شهر رشت شد

مدیر شــرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان از توزیع سوخت جایگزین 
به 1080 مصرف کننده فراورده های نفتی در شــرایط افت فشار گاز در استان خبر داد.
ســید محمد حسینی گفت: تمامی نفتکش ها، نیســان ها و فروشندگان در سطح استان 
برای توزیع ســوخت جایگزین بسیج شده و 1۷8 فروشنده نفت سفید و گازوئیل استان 
تکمیل ظرفیت شــدند.وی افزود: شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی گلستان با توجه 
به شرایط بحرانی افت فشار گاز، در راستای حقوق شهروندی و مسئولیت اجتماعی خود، 
در کوتاه ترین زمان ممکن با برگزاری نشســت با روسای نواحی در سطح استان اولویت 
خود را انجام اقدامات مناســب برای زمان قطعی کامل گاز قرار داد.حسینی ادامه داد: با 
تقسیم کار صورت گرفته تمام نفتکش ها، نیسان ها و 1۷8 فروشنده فعال در سطح استان 
را برای توزیع به موقع ســوخت جایگزین بر اساس اولویت هر شهرستان  بسیج کردیم 
و هم نفت ســفید و هم نفت گاز تکمیل ظرفیت شــد.وی گفت: تصمیم گیری به موقع 
اســتاندار گلستان به همراه دیگر مدیران ســتادی در کنار سپاه در بحث فعالیت ادارات، 
مدارس و دانشــگاه ها باعث مدیریت خوب بحران کمبود گاز شد و شرکت نفت به مانند 
زمان جنگ آماده فعالیت جهادی برای جلوگیری از کاهش مشــکلات ناشی از کمبود 
گاز اســت.مدیر شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی گلستان افزود: نیروهای شرکت 
شــبانه روزی در حال فعالیت هستند و از زمان افت فشار گاز به ۶00 باب نانوایی، 250 
مرغداری، 50 باب گلخانه و 280 مورد از اصناف و صنایع تبدیلی و کشــاورزی سوخت 

جایگزین توزیع شده است

نماینده مردم گرگان و آق قلا در مجلس شــورای اســلامی با حضور در شرکت ملی 
پخش فراورده های نفتی منطقه گلســتان از عملکرد این شــرکت تقدیر کرد.رمضانعلی 
ســنگدوینی به منظور بررسی روند سوخترسانی در شــرایط افت فشار گاز از فعالیتهای 
انجام شــده در شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه گلستان بازدید کرد.وی با 
حضور در جلســه کمیته مدیریت بحران شرکت گفت: از ابتدای شروع بحران افت فشار 
گاز و برودت دمای هوا، تلاش مجموعه کارکنان شرکت ملی پخش فراورده های نفتی 
و مدیریت جهادی و دلســوزانه مدیر منطقه، با برنامه ریزیهای انجام شــده با توزیع به 
موقع ســوخت جایگزین به واحدهای تولیدی، مرغداریها و گلخانه ها موجبات پایداری 
گاز خانگی را فراهم کرده که این مهم جای تقدیر و تشکر از تمامی پرسنل عملیاتی و 
اجرایی را دارد.سنگدوینی افزود: بدون شک اینگونه اقدامات جهادی موجب رضایتمندی 
خداوند متعال و مردم فهیم اســتان خواهد بود و در آینده از شــما به نیکی یاد خواهد 
شــد.در ادامه مدیر شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه گلستان بیان داشت: 
پرســنل خدوم شرکت وظیفه خود دانسته در کنار مجموعه شرکت گاز استان و توجه به 
تصمیمات استاندار گلســتان و مدیر عامل شرکت ملی پخش فراورده های نفتی ایران، 
نســبت به توزیع مناسب و بموقع سوخت جایگزین با تمام قوا و ظرفیتهای موجود اقدام 
کرده و تمامی تلاش ما بصورت شــبانه روزی ادامه خواهد داشــت تا گرمایش خانگی 

حفظ و چرخه تولید در صنایع و اصناف دچار آسیب نشود.

شهردار اراک گفت: در مجموع 10 ســال اخیر ۷۷۷ میلیارد تومان مجموع درآمدهای 
شهرداری از محل عوارض آلایندگی بوده است.

به گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری، دکتر علیرضا کریمی 28دیماه 
1401 در کارگروه کاهش آلودگی هوای اســتان مرکزی و کارگروه مشترک گرد و غبار 
اســتان جلسه اظهار کرد: شهرداری اراک بابت عوارض آلایندگی مبالغ قابل اعتنایی را 
دریافت می کند. در ســال 1۳91 مبلغ 29 میلیارد تومان، در سال 1۳92 مبلغ 14 میلیارد 
تومان، در سال 9۳ مبلغ 11 میلیارد تومان، در سال 94 مبلغ 25 میلیارد تومان، در سال 
95 مبلغ ۳۷ میلیارد تومان، در ســال 9۶ مبلغ 4۷ میلیارد تومان، در ســال 9۷ مبلغ ۳۷ 
میلیارد تومان، در سال 98 مبلغ 50 میلیارد تومان و در سال 99 مبلغ ۶4 میلیارد تومان 

دریافت کرده است.
وی ادامه داد: در ســال 1400 به دلیل اینکه شــرکت آلومینیوم به مدت 10 سال پول 
ها را در حســابش ذخیره کرده بود، مبلغ ۳8۷ میلیارد تومان را قرار اســت واریز کند که 
مبلغ 218 میلیارد تومان آن تاکنون واریز شــده است. دکتر کریمی با اشاره به اینکه در 
سال 1401 تاکنون مبلغ 9۶ میلیارد تومان واریز شده است، تصریح کرد: در مجموع 10 
ســال ۷۷۷ میلیارد تومان مجموع درآمدهای شهرداری از محل عوارض آلایندگی بوده 
است. وی با بیان اینکه ما هزینه ها را در ۳ حوزه تقسیم بندی کرده ایم، اظهار کرد: در 
حفظ و نگهداری فضای ســبز که حدود 1۶00 هکتار فضای سبز در اراک داریم، در 10 
ســال گذشــته ۳22 میلیارد هزینه کرده ایم. نکته قابل توجه این است که سرانه فضای 
ســبز هر فرد در میانگین کشوری 15 متر است ولی در اراک 2۶.۳ متر است که بالاتر 

از میانگین کشوری است.
دکتر کریمی افزود: در مورد مباحث ترافیکی و تردد، احداث تقاطع های غیرهمسطح و 
ده هــا پروژه دیگر داریم که در این حوزه 451 میلیارد هزینه کرده ایم. در حوزه ناوگان 
عمومی حمل و نقل بدون احتســاب مبلغی که دولت یارانــه داده، 1۳۳ میلیارد تومان 
هزینه کرده ایم. در مجموع در حوزه عوارض آلایندگی، شــهرداری ۷۷۷ میلیارد تومان 

درآمد داشته، ولی هزار میلیارد تومان هزینه کرده است.
وی گفت: طبق مطالعه دانشــگاه شهید بهشــتی 8۶ درصد آلودگی ایجاد شده توسط 
نیروگاه به اراک می رســد، درحالی که ســهم اراک از عوارض آلایندگی این مجموعه 
صفر اســت. وی در رابطه با عناوین و هزینه های پروژه های در حال احداث نیز گفت: 
برای تکمیل ۶ پروژه غیرهمســطح 100 میلیارد تومان اعتبار گذاشــته شده و احداث 
هندســی معابر نیز مبلغ 10 میلیارد تومان هزینه داشــته است.دکتر کریمی افزود: سال 
گذشــته  اینموقع شــهرداری تنها ۷0 اتوبوس در اختیار داشته و در یکسال گذشته 99 
دســتگاه اتوبوس خریداری کرده ایم که 4۷ دستگاه وارد خط شده و ماهانه ۶ اتوبوس 
نیز وارد شــده و الان مجددا 11 دســتگاه دریافت کرده ایم. همچنین حدود ۷0 دستگاه 
ون خریداری شــده که در مجموع برای ناوگان حمل و نقل عمومی ۳01 میلیارد توسط 

شهرداری هزینه شده است.
شــهردار اراک با اشاره به اینکه 10 اتوبوس نیز بازسازی شده است تصریح کرد: برای 
مطالعات ایجاد خطوط brt و خطوط دوچرخه نیز هزینه هایی انجام شــده است. دکتر 
کریمی ادامه داد: برای هوشمندســازی حمل و نقــل و مطالعات طرح جامع ترافیکی و 
کنترل هوشمند، با شــرکت »صاایران« قراردادی بستیم که هوشمندسازی تا اسفندماه 
کامل می شــود و 11 میلیارد هم در این مورد هزینه شــده است. وی با اشاره به ایجاد 
مدرسه ترافیک و پیاده راه سازی توســط شهرداری اراک افزود: دوربین های ترافیکی 
نیز در اختیار پلیس راهور قرار گرفته که 14 میلیارد تومان هزینه داشــته است.شــهردار 
اراک گفت: احداث پارک و فضای ســبز به مســاحت 2 هکتــار و مجموع 14000 متر 
مربع درختکاری در نقاط مختلف شهر، توسعه تفرج گاه ها به تعداد 129 مورد و افزایش 
مساحت جنگلکاری که حدود ۷ میلیون متر مربع است از جمله اقدامات شهرداری اراک 
بوده اســت. دکتر کریمی با بیان اینکه در حوزه مدیریت پســماند نیز 10 میلیارد هزینه 
کرده ایم افزود: درخصوص احداث پارکینگ های جدید اقداماتی انجام داده ایم. تاکنون 
دو هزار پارکینگ احداث شده که هزار پارکینگ درو اختیار شهرداری است و قرار است 
به مزایده بگذاریم. هزار پارکینگ نیز در اختیار طرفین مشــارکت کننده است. ما قصد 

داریم پارکینگ های دیگری از جمله در میدان هفت تیر و دروازه تهران احداث کنیم.

 توزیع سوخت جایگزین به 
1080 مصرف کننده فراورده های نفتی 

 تقدیر نماینده مردم گرگان 
از عملکرد شرکت نفت گلستان

درآمد ۷۷۷ میلیاردی شهرداری 
اراک از عوارض آلایندگی

طی 10 سال اخیر اتفاق افتاد؛با حضور در شرکت ملی پخش منطقه گلستان صورت گرفت؛در استان گلستان انجام شد؛

اختتامیه ممیــزی خارجی- نوبت مراقبتی دوم شــرکت 
بهــره برداری نفــت و گاز مارون، برگــزار و انطباق پیاده 
ســازی سیســتم مدیریــت یکپارچــه)IMS( مبتنی بر 
و   ISO9001:2015  ،ISO14001:2015 استانداردهای 

ISO45001:2018 در این شرکت به تائید ممیز رسید.
سرپرســت این شــرکت ضمن ابراز خرسندی از عملکرد 
منطقی و حرفه ای کارکنان شرکت در حوزه های کیفیت، 
محیط زیســت، ایمنی و سلامت شغلی، گفت: پشتوانه این 
دستاورد، سال ها تجربه، مطالعه و آموزش می باشد؛ وجود 
فرهنگ رعایت و توجه به اســتانداردها و فرآیندها، تولید 

پایدار را در شرکت تحقق بخشیده است.
مهندس قباد ناصری افزود: با وجود این نگاه در سازمان، 
توانســتیم با تهیه روش اجرایــی مدیریت دانش، در مدت 
بســیار کوتاهی، 11۶ دانش را احصــاء کنیم و با تاکید بر 
انجام مســتمر ممیزی های داخلی و بازنگری مدیریت، در 

راستای اثربخشی بیشتر شاخص ها گام برداریم.
وی از تصمیم شــرکت بهره برداری نفت و گاز مارون برای 
دریافت نظرات و بازخوردهای ذینفعان سازمان جهت حفظ و 
ارتقاء بیش از پیش کیفیت محصول خبر داد و یادآور شــد: با 
تکیه بر توانمندی سرمایه های انسانی، موانع منتج از تحریم 
های خصمانه را همچون گذشــته مرتفع  نموده و نقش موثر 

خود در چرخه اقتصادی کشور را تداوم خواهیم بخشید.
ســرممیز گروه نیس) به عنوان ممیــز(، تحلیل و پایش 
دقیق شاخص فرآیند امور مهندسی و ساختمان، آراستگی 

محیــط کار در تاسیســات، واکنش ایــده آل در مقابله با 
شرایط اضطراری)آتش نشــانی و بهداری(، برخورداری از 
روســای کارخانه)IC( جوان و با تجربه، حمایت مدیریت 
ارشد ســازمان از طرح های HSE، ارائه گزارش تحلیلی 
دقیق در خصوص جزئیات تعمیراتی ماشین آلات فرآیندی 
توسط نگهداری و تعمیرات، ثبت دانش ضمنی و تجربیات 
کارکنان، استفاده از سیســتم Help Desk و هوشمند 
ســازی مدیریت اتاق ســرور در حوزه فناوری اطلاعات،  
 Earth( شــرکت، فرآیند تست ارت HSE روند فعالیت
Resistance Testing( تخلیه تانکرهای ســوخت و 
فرآیند نگهداشــت خودروهای حــوزه ی ترابری را از اهم 

نقاط قوت شناسایی شده در این ممیزی 2 روزه برشمرد.
شایان ذکر است گســتره عملیاتی  شرکت بهره برداری 
نفــت و گاز مــارون  بیش از ۳ هــزار و 80 کیلومتر مربع 
می باشد که حفظ انسجام و عمل بر اساس استانداردهای 
مدیریتی در شرایط مختلف، کاری پیچیده و مستلزم بهره 

مندی از دانش فنی و عملیاتی کارآمد است.
11- سازه های آبخیزداری بوشهر ۷1.5 میلیون مترمکعب 

آبگیری کردند:
مدیرکل آبخیزداری و منابع طبیعی اســتان بوشهر گفت: 
بارندگی های سه سامانه بارشی هفته گذشته )21، 25 و 2۷ 
دی ماه( باعث شد تا سازه های آبخیزداری دراین استان ۷1 

میلیون و 500 هزار مترمکعب آبگیری کنند.
عبدالحســین گرشاسبی   افزود: در سامانه بارشی 21 دی 

ماه 85 درصد از سازه های آبخیزداری استان بوشهر معادل 
28.8 میلیون مترمکعب آبگیری شدند.

وی بیان کرد: همچنیــن در بارندگی روز 25 دی ماه نیز 
بیش از 59 درصد از ســطح استان بوشهر تحت تاثیر این 
سامانه بارشی قرار گرفت و سازه های آبخیز توانستند 21.۷ 

میلیون مترمکعب آب استحصال کنند.
به گفته گرشاســبی همچنین در ســامانه 2۷ دی ماه نیز 
9۷ درصد از ســطح استان بوشهر تحت تاثیر بارش ها قرار 
گرفت و ســازه های آبخیزداری در این استان 21 میلیون 

مترمکعب آبگیری کردند..
وی تاکید کرد: سازه های آبخیزداری افزون بر استحصال 
آب نقشــی مهم در کنترل و کاهش خســارت ناشــی از 
ســیلاب داشــته اند به نحوی که در این سامانه ها بارشی 
هیچ سیل مخربی گزارش نشــد. گرشاسبی یادآور شد: در 
زمــان حاضر8۶2 ســازه آبخیزداری و سیســتم های بخش 
ســیلابی در ســطح 154 هزار هکتار به صورت بیولوژیک و 
بیومکانیک در اســتان بوشهر اجرا شده که ظرفیت کنترل و 
استحصال حدود ۳5 میلیون مترمکعب رواناب را دارند. مدیرکل 
آبخیزداری و منابع طبیعی اســتان بوشــهر گفت: همچنین 
وجود ســازه های آبخیزداری نقشی مهم در تغذیه آبخوان ها، 
سفره های زیرزمینی و جلوگیری از حمل رسوب به پائین دست 
دارند. وی ادامه داد: حجم رواناب سال جاری یکهزار و 18۷ میلیون 
مترمکعب است که نسبت به 452 میلیون مترمکعب روان آب سال 

گذشته 2۶0 درصد رشد داشته است.

12- گسیل خودروهای جمع آوری روان آب شرکت نفت و 
گاز اروندان بمنظور کمک رسانی به شهرهای درگیر آبگرفتگی
به گزارش  روابط عمومی شــرکت نفــت و گاز  اروندان 
،امروز)پنجشــنبه 29 دی 1401( ناصر فراهانی سرپرست 
واحد خدمات پشتیبانی این شــرکت اعلام کرد؛ با دستور 
مهندس عــذاری اهوازی مدیرعامل شــرکت نفت و گاز 
ارونــدان، بعــداز بارندگی اخیر و اولویت امداد رســانی به 
مناطق مســکونی پیرامونی تاسیسات این شرکت، تمامی 
اســتعدادهای ماشــین آلات لجســتیکی این شرکت به 
مناطق شهری شهرستانهای خرمشهر ، آبادان و دارخوین 
توســط واحد خدمات و پشــتیبانی مناطق عملیاتی گسیل 
داده شــد.فراهانی ادامــه داد ، از جمله ایــن اقدامات می 
توان به اســتقرار  ۶دســتگاه خودروی تخلیه ی روان آب 
در شهرستان خرمشــهر، 1 دستگاه به شهرستان دارخوین 
و از امروز نیز 2دســتگاه به شهرســتان آبادان به بمنظور 
تســریع در جمع آوری آبهای ســطحی باران های اخیر از 
خیابانها و کمک رسانی به مردم عزیز این مناطق اقدام شد. 
امید کوتیان نژاد سرپرست شهرداری خرمشهر در بازدیدی 
از روند جمع آوری آبهای ســطحی شــهر به اتفاق سایر 
مســؤلین محلی دقایقی در جمع امدادرسانان شرکت نفت 
و گاز ارونــدان حضور پیدا کــرد و از زحمات آنها تقدیر و 
تشکر به عمل آورد گفتنی است، این ماشین آلات تا پایان 
عملیات جمع آوری آبهای ســطحی شهرهای ذکر شده به 

کار خود ادامه خواهند داد

مهندس ناصری: وجود فرهنگ رعایت استاندارد ها و فرآیندها، تولید پایدار را تحقق می بخشد
تمدید گواهینامه های سیستم مدیریت یکپارچه نفت و گاز مارون


